
 

 

 

 

 

Kort verslag van de GMR-vergadering d.d. 4 november 2024 

 

In de GMR-vergadering zijn de volgende zaken ter advies, ter informatie of ter instemming 

besproken 

 

 

Terugkoppeling inspectie bestuurlijk onderzoek.  

De bestuurder is blij met het eindoordeel van de inspectie; er is een jaar lang hard gewerkt en dit is 

reden voor een feestje, dat is ook gevierd. 

De inspectie kijkt nu al met de bestuurlijke resultaten naar de vertaling van de herstelopdracht 

naar de scholen; we doen het met elkaar. De bestuurder geeft aan dat we niet klaar zijn, maar wel 

weer alle ruimte hebben om de eigen agenda door te zetten zonder te bedenken wat de inspectie 

vindt. Het eindoordeel stimuleert om door te gaan op de ingeslagen weg. 

 

Medewerkeronderzoek 2025 

In het voorjaar 2025 zal opnieuw een medewerkersonderzoek worden afgenomen. De bestuurder 

licht toe waarom is gekozen voor dezelfde organisatie als 2 jaar geleden; DUO is bekend en wordt 

veel gebruikt, er is vergelijkingsmateriaal van 2 jaar geleden paraat en er kan worden gespiegeld 

aan onderwijs Nederland. Daarnaast voldoet DUO aan de hoogste standaarden ten aanzien van 

privacy. 

 

Planning bestuursformatieplan 2025 

Er is gevraagd of het niet mogelijk is om eerder te starten met het werven van nieuwe collega’s. De 

bestuurder heeft aangegeven dat hier risico’s aan verbonden zijn. Doordat gerekend wordt met 

prognoses als ervaringscijfers en natuurlijk verloop wordt een voorspelling voor de toekomst 

gemaakt en we hebben de CVO opleidingschool. 

 

Risico-inventarisatie en fraude risico- 

Een extern bureau heeft de organisatierisico’s in kaart gebracht. Het is noodzakelijk om dit als 

organisatie in beeld te hebben; de inspectie kijkt hier ook naar. Er zijn geen schokkende dingen 

naar boven gekomen; de CVOGroep is een gemiddelde scholengroep. Het advies is om eens per drie 

jaar een dergelijk onderzoek te doen. 

 

 

De volgende GMR-vergadering is 10 december 2024 

Tom Bode 

Voorzitter GMR 


